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P R o T O K Ó L Nr XII/2012

z obrad XII Sesji Rady Gminy Mlynarze odbytej w dniu 26 stycznia 2012 roku.

Poczatek Sesji godz. 11.00, zakonczenia godz. 13.10.

Ustawowa liczba Radnych -15.

W Sesji udzial bralo- 13 Radnych (zgodnie z zalaczona lista obecnosci).

Ponadto w Sesji udzial brali:
l. Pan Waclaw Suski
2. Pan Adam Rupinski
3. Pani Marzena Tarasiewicz
4. Pani Kujawa Renata
5. Soltysi Gminy Mlynarze

-Wójt Gminy Mlynarze
- Sekretarz Gminy
- Skarbnik Gminy
-Kierownik GOPS w Mlynarzach
-(wg zalaczonej listy obecnosci)

Otwarcia XII Sesji Rady Gminy Mlynarze dokonala Pani Agnieszka
Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy, która poinformowala, iz na
ogólna liczbe 15 Radnych w sesji udzial bierze - 13 Radnych," co stanowi
qworum do podejmowania uchwal i obrady XII Sesji Rady Gminy Mlynarze sa
prawomocne.

Poinformowala takze, ze Radni zobowiazani sa do zapoznania z protokolem
z poprzedniej sesji i do ewentualnego zglaszania uwag.
Uwag do protokolu Nr XI/20 11 z 29 grudnia 2011 roku nie zgloszono.

,

W glosowaniu jawnym za przyjeciem protokolu nr ~/20 11 z 29 grudnia 2011 r
glosowalo13 Radnych,przeciw- O, glosów wstrzjmujacych - O.

Nastepnie Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
zapytala czy Radni maja wnioski do porzadku obrad.

Pani Elzbieta Dzwonkowska - Inspektor ds. obslugi Rady Gminy
zglosila wniosek o rozszerzenie porzadku obrad o punkt dotyczacy stanowiska
Rady Gminy w sprawie projektów symboli gminy Mlynarze.

Radni nie zglosili wniosków do porzadku obrad.
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! PaniAgnieszkaJablonowska- PrzewodniczacaRady Gminy
poddala pod glosowanie propozycje rozszerzenia porzadku obrad o punkt
dotyczacy stanowiska Rady Gminy w sprawie projektów symboli gminy
Mlynarze oraz aby w/w propozycja stanowila punkt 5.

1"

-

W glosowaniu jawnym za rozszerzeniem porzadku obrad o punkt dotyczacy
stanowiska Rady Gminy w sprawie projektów symboli gminy Mlynarze oraz
aby w/w propozycja stanowila punkt 5 glosowalo - 13 Radnych, przeciw - O,
glosów wstrzymujacych - O.

Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
odczytala i poddala pod glosowanie porzadek obrad, wraz z przyjetymi
poprawkami który przedstawia sie nastepujaco:

1. Otwarcie Sesji, stwierdzenie prawomocnosci obrad, przyjecie protokolu
z poprzedniej Sesji Rady Gminy.

2. Podjecie uchwal w sprawach:
a) przyznania dotacji na zakup blachy miedzianej dla Kosciola Parafialnego

w Sieluniu,
b) wygasniecia mandatu Radnego.

3. Stanowisko Rady w sprawie zlozenia wniosku o dotacje ze srodków
zwiazanych z wylaczeniem z produkcji gruntów rolnych.

4. Sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych
przez Gmine Mlynarze.

5. Stanowisko Rady w sprawie projektów symboli Gminy Mlynarze.
6. Informacja o pracy Wójta w okresie miedzy Sesjami.
7. Wolne wnioski i zapytania. '.

W glosowaniu jawnym za przyjeciem w/w porzat!ku obrad glosowalo - 13
Radnych, przeciw - O,glosów wstrzymujacych - O.

Do punktu nr 1.
Punkt nr 1 zostal zrealizowany jak w czesci wstepnej protokolu.

Do P u n k t u nr 2.
P o d p u n k t "a"
Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
poinformowal, iz w budzecie Gminy Mlynarze jest uwzgledniona dotacja w
wys. 40.000 na zakup blachy miedzianej z przeznaczeniem na remont pokrycia
dachowego Kosciola Parafialnego w Sieluniu, w zwiazku z powyzszym wskazal
na celowosc podjecia uchwaly w sprawie przyznania dotacji na zakup blachy
miedzianej dla Kosciola Parafialnego w Sieluniu.
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Nastepnie poprosil o zglaszanie pytan w w/w sprawie.

Uwag i pytan Radni nie zglosili w sprawie przyznania dotacji na zakup blachy
miedzianej dla Kosciola Parafialnego w Sieluniu.

Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
odczytala i poddala pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie przyznania
dotacji na zakup blachy miedzianej dla Kosciola Parafialnego w Sieluniu.

W glosowaniu jawnym za przyjeciem w/w uchwaly glosowalo - 13 Radnych,
przeciw - O,glosów wstrzymujacych - O.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

P o d p u n k t "b"
Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
przedstawila pismo Pana Wojciecha Chelchowskiego z dnia 17 stycznia 2012 r
dotyczace zrzeczenia sie mandatu Radnego.

Nastepnie poprosila o zabieranie glosu w w/w sprawie.
Uwag Radni Rady Gminy Mlynarze nie zglosili w sprawie stwierdzenia
wygasniecia mandatu Radnego.

Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
odczytala i poddala pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia
wygasniecia mandatu Radnego.

W glosowanif,jawnym za przyjeciem w/w uchwaly glosowalo - 13 Radnych,
l' przeciw - O,~losów wstrzymujacych - o.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Pan Jarosla~ Brzózy - Radny
zwrócil sie z prosba o zarzadzenie przerwy w obradach.-
Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
zarzadzila 10 min. przerwe w obradach.

Przerwa w obradach

Po 10 min. przerwie Pani Agnieszka Jablonowska - PrzewodniczacaRady
Gminy wznowila obrady XII Sesji Rady Gminy Mlynarze.



.

Do P u n k t u nr 3.
Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
poinformowal, iz Marszalek Województwa Mazowieckiego oglosil nabór na
skladanie wniosku o dotacje ze srodków zwiazanych z wylaczeniem z
produkcji gruntów rolnych. Termin zlozenia wniosku do 31 stycznia 2012 r.
W zwiazku z powyzszym zaproponowal zlozenie wniosku w ramach w/w
programu na droge Rupin-Mlynarze , o dlugosci ok. 1 km . Stwierdzil, iz ta
droga z roku na rok ulega degradacji, korzysta a niej kilka miejscowosci,
jezdza ciezkie samochody w zwiazku z powyzszym poprosil o poparcie w/w
wniosku.
Poinformowal równiez iz na Komisjach Stalych Rady Gminy zostaly zgloszone
równiez wnioski o remont dróg Ogony - Modzele i Ochenki.

Pani Beata Chelchowska - Radna
poprosila Pana Wójta o sprecyzowanie o jaki odcinek drogi chodzi.

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
wyjasnil, iz chodzi o odcinek od drogi powiatowej w msc. Rupin w kierunku
Mlynarzy.

Pan Dariusz Gosiewski - Radny
stwierdzil, iz na poprzednich Sesjach Rady Gminy remont tej drogi byl brany
pod uwage od msc. Mlynarze.

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
wyjasnil, iz byl to wniosek na tzw. Schetynówke na odcinek Mlynarze - Rupin.

Pan Dariusz Gosiewski - Radny ~...'"
zapytal czy nie ma innych mozliwosci w celu p9zyskania srodków na remont
tej drogi.

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlyn~rze
stwierdzil, iz na dzien dzisiejszy nie wi~i innych programów na modernizacje
badz budowe dróg.

- Pan Dariusz Gosiewski - Radny
stwierdzil, iz ta droga bedzie kosztowna inwestycja, zapytal Pana Wójta do
jakiej wysokosci rozwaza mozliwosc ewentualnego jej dofinansowania ze
srodków wlasnych.
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Pan Waclaw Suski- Wójt Gminy Mlynarze
stwierdzil,iz 1km drogi asfaltowejto kosztbruttook. 420.000zl - 430.000zl ,
ostateczna cene rozstrzygnie przetarg. Jesli chodzi o wysokosc zaangazowania
srodków wlasnych, to bedzie zalezalo od wysokosci przyznanej dotacji, co w
dalszej czesci bedzie przedmiotem dyskusji przez Panstwa Radnych.

Pan Dariusz Gosiewski - Radny
zapytal czy jest mozliwosc zlozenia w/w wniosku na dwie drogi.

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
stwierdzil, iz mozna zlozyc wniosek na dwie drogi, z tym ze jeden musi byc
wskazany jako priorytet a drugi jako wniosek rezerwowy.

Pan Jaroslaw Brzózy - Radny
zapytal na czym polega zlozenie wniosku jako rezerwowy?

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
wyjasnil, iz niektóre Gminy rezygnuja z przyznanej dotacji wówczas Marszalek
te srodki dzieli na wnioski rezerwowe.

Pan Jaroslaw Brzózy - Radny
zapYtalczy dokumentacja na droge Mlynarze - Rupin jest nadal aktualna.

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
"tak dokumentacja jest aktualna"

Pan Jaroslaw Brzózy - Radny
zglosil wniosek na droge Ogony - Modzele jako'~osek rezerwowy.

Pani Jadwiga Glinka - Soltys
stwierdzila, iz odcinek drogi o której mówil Pan Wójt tj. Rupin w kierunku
Mlynarzy jest w najgorszym stanie w zwiazku z powyzszym poparla celowosc
zlozenia wniosku na te droge.

Pan Jaroslaw Brzózy - Radny
zglosil wniosek remontu tej drogi od drogi powiatowej (tzw. Krasnosielckiej)
w kierunku Rupina.

Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
stwierdzila, iz w pierwszej kolejnosci powinno remontowac sie odcinek który
jest w najgorszym stanie, w zwiazku z powyzszym wskazala na celowosc
zlozenia wniosku od drogi powiatowej w msc. Rupin w kierunku Mlynarzy.
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Pan Mariusz Moscicki - Radny
zglosil wniosek remontu drogi od drogi krajowej w msc. Mlynarze w kierunku
Rupina, oraz aby przeglosowac zgloszone przez Radnych wnioski, jesli
wniosek na droge Mlynarze - Rupin uzyska wiekszosc glosów wówczas Rada
zadecyduje na jaki odcinek skladac.

Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady
zaproponowala w I kolejnosci przeglosowac wniosek zgloszony przez Pana
Wójta czyli Rupin - Mlynarze.

Pan Dariusz Gosiewski - Radny
zapytal jaka jest forma glosowania.

Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
poinformowala, iz wniosek który jako pierwszy uzyska wieksza ilosc glosów
zostanie uznany za przyjety.

Pan Dariusz Gosiewski - Radny
zaproponowal aby glosowanie bylo przeprowadzone nad kazda z trzech dróg, ta
która uzyska najwieksza ilosc glosów bedzie uznana jako priorytet, a.kolejna
najwieksza ilosc glosów jako rezerwa.

\
Pan Zbigniew Mosciki - Radny
stwierdzil, iz powinno sie zlozyc jeden wniosek, poniewaz na dwie drogi nas
nie stac, po co robic ludziom nadzieje.

Pani Jadwiga Glinka - Soltys
" robi sie sztuczny tlum albo sztuczne zamieszanie ~~y zlapac Przewodniczaca
na potknieciu" ''; .

Pan Jaroslaw Brzózy - Radny
"przeprowadzenie glosowania jest w gestii Przewodniczacej".

Pani Beata Chelchowska - Wiceprzewodniczaca
zwrócila uwage na prawidlowe zachowywanie sie na Sesji, podnoszenie rak
jesli chce sie zabrac glos.-
Pan Mariusz Moscicki - Radny
poparl forme glosowania zgloszona przez Radnego Dariusza Gosiewskiego.

Pan Dariusz Gosiewski - Radny
" niech Pani Przewodniczaca wykorzysta swój autorytet i przeprowadzi
glosowanie narzucajac forme glosowania".
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Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
poinformowala o zasadach glosowania tj. w I kolejnosci glosowanie nad
wnioskiem priorytet:
wniosek który jako pierwszy uzyska wieksza ilosc glosów "za" zostanie uznany
za przyjety
w II kolejnosci glosowanie nad wnioskiem rezerwowym:
wniosek który jako pierwszy uzyska wieksza ilosc glosów "za" zostanie uznany
jako rezerwowy.

Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
w I kolejnosci poddala pod glosowanie zlozenie wniosku o dotacje na droge
Rupin -Mlynarze

W glosowaniu jawnym za zlozeniem wniosku o dotacje na droge Rupin-- Mlynarze glosowalo - 9 Radnych, przeciw - 4 Radnych, glosów
wstrzymujacych - O.

W/w wniosek uzyskal wiekszosc glosów.

W II kolejnosci poddala pod glosowanie zlozenie wniosku jako rezerwowego
na droge Ogony - Modzele.

W glosowaniu jawnym za zlozeniem wniosku o dotacje na droge Ogony -
Modzele glosowalo - 8 Radnych, przeciw - 4 Radnych, glosów wstrzymujacych
-O.

W/~k uzyskal wiekszosc glosów. .:..
Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
poinformowala, iz wniosek na droge Rupin - Mlynarze uzyskal wiekszosc
glosów, w zwiazku z powyzszym zostanie przeprowadzone glosowanie na
jakim odcinku bedzie remontowana w/w droga.
Poinformowala, o zasadach glosowania: wniosek, który jako pierwszy uzyska
wieksza ilosc glosów 'za" zostanie uznany za przyjety.

Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
w I kolejnosci poddala pod glosowanie propozycje zlozenia wniosku
zgloszonego przez Wójta tj: od drogi powiatowej w msc. Rupin w kierunku
Mlynarzy.

I

I

,



W glosowaniu jawnym za zlozeniem wniosku o dotacje na odcinek od drogi
powiatowej w msc. Rupin w kierunku MlYnarzyglosowalo - 6 Radnych,
przeciw - 6 Radnych, glosów wstrzymujacych - 1.

w Iw wniosek nie uzyskal wiekszosci glosów.

W II kolejnosci poddala pod glosowanie wniosek zgloszony przez Radnego
Jaroslawa Brzózego tj: od drogi powiatowej tzw. Krasnosielckiej w kierunku
Rupina

W glosowaniu jawnym za zlozeniem wniosku o dotacje na odcinek od drogi
powiatowej tzw. Krasnosielckiej w kierunku Rupina glosowal - 1 Radny,
przeciw - 9 Radnych, glosów wstrzymujacych - 2.
Jeden Radny nie bral udzialu w glosowaniu

r WIw wniosek nie uzyskal wiekszosci glosów.
I~

W IIIkolejnosci poddala pod glosowanie wniosek zgloszony przez Radnego
Mariusza Moscickiego tj: od drogi krajowej w msc. Mlynarze w kierunku msc.
Rupin.

W glosowaniu jawnym za zlozeniem wniosku o dotacje na odcinek od drogi
krajowej w msc. Mlynarze w kierunku msc. Rupin glosowalo - 7 Radnych,
przeciw - 5 Radnych, glosów wstrzymujacych - O.
Jeden Radny nie bral udzialu w glosowaniu.

Wlw wniosek uzyskal wiekszosc glosów.

10
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Pan Waclaw Suski - WójtGminyM~arze .:..
poinformowal, iz na dzisiejsza Sesje przy~i przedstawiciele
Sp.z.o.o. z siedziba w Krakowie odnosnie budowy biogazowni , w zwiazku z
powyzszym poprosil Rade czy moga zabrac glos?

Radni Rady Gminy MlYnarze wyrazili zgode na zabranie glosu przez
przedstawicieli Sp.z.o.o. z siedziba w Krakowie odnosnie budowy biogazowni.

- Pan Grzegorz Serwatka - przedstawiciel Spólki 2EP
przedstawil oferte w zakresie budowy i uzytkowania rolniczych biogazowi
pracujacych w systemie produkcji ciepla i energii elektrycznej.
Oferta jest skierowana do gmin, jednostek administracji lokalnej, producentów
rolnych oraz instytucji wspierajacych, zarówno prywatnych jak i panstwowych.
Spólkajest zainteresowana wspólnym realizowaniem inwestycji polegajacych
na budowie biogazowi rolniczych, opierajacych swoje dzialanie na utylizacji



.
odpadów pochodzenia rolnego (gnojowica, gnojówka, kiszonka kukurydzy,
odpady owocowo-warzywne itp.).
Wskazal na celowosc wypowiedzenia sie w kwestii posiadania takiej dzialki na
terenie Gminy.

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
zapytal jakie sa wymagane strefy ochronne w zwiazku z budowa biogazowni.

Pan Grzegorz Serwatka - przedstawiciel Spólki z.o.o.
poinformowal, iz powierzchnia potrzebna na budowe biogazowni to min. 2,5 ha

Pan Dariusz Gosiewski - Radny
zapytal skad bylby pozyskiwany wsad do biagozowni.

Pan Grzegorz Serwatka - przedstawiciel Spólki z.o.o.
I '11' stwierdzil, iz bylyby to odpady od okolicznych rolników, mieszkanców.

~

Pan Dariusz Gosiewski - Radny
zapytal czy Spólka parcypowalaby w kosztach remontu dróg.

Pan Grzegorz Serwatka - przedstawiciel Spólki z.o.o.
poinformowal, iz najlepiej aby taka dzialka byla polozona blisko drogi
wojewódzkiej, jakis odcinek drogi mozemy wyremontowac ale tu nie wchodza
w gre kilometry.

Pan Bogdan Golebiewski - Soltys
stwierdzil, iz duzo opinii pojawia sie w internecie nt biogazowi min. chodzi tu o
unoszacy sie nieprzyjemny zapach w odleglosci nawet do 10 km.

Pan Grzegorz Serwatka - przedstawiciel Spólki z.o.o.
stwierdzil, iz opinie pojawiajace sie w internecie sa nieprawdziwe, caly proces

przetwórstwa jest hermety~ odleglosci 10-30 m nie czuc nieprzyjemnegozapachu. .

Pan Bogdan Golebiewski - Soltys
zapytal ile osób w takiej biogazowi znalazloby zatrudnienie.-
Pan Grzegorz Serwatka - przedstawiciel Spólki z.o.o.
poinformowal, iz jest to od 2 do 6 osób.

Pan Bogdan Golebiewski - Soltys
zapytal czy spotkanie, wizja lokalna moglaby sie odbyc w biogazowi która juz
istnieje z mozliwoscia spotkania z mieszkancami.
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Pan Grzegorz Serwatka - przedstawiciel Spólki z.o.o.
poinformowal, iz jest to mozliwe ale z ograniczona iloscia osób, w woj..
lubelskim istnieje biogazownia i w Piaskach.

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
podsumowujac w/w wypowiedzi podziekowal przedstawicielom Sp.o.o., jesli

beda tereny pod taka inwestycje, bedziemy z Pans\,em w kontakcie.

Do p u n k t u nr 4. \Pani Marzena Tarasiewicz - Skarbnik Gminy
przedstawila Radzie sprawozdanie z wysokosci srednich WYnagrodzen
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkolach
prowadzonych przez Gmine Mlynarze (stanowiace zalacznik do niniejszego
protokolu).
Poinformowala, iz w/w sprawozdanie bylo jednym z tematów obrad Komisji

;1' stalych Rady Gminy, Radni sa wiec w stanie ustosunkowac sie.

Uwag i wniosków Radni Rady Gminy Mlynarze nie zglosili do przedstawionego
sprawozdania z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych
przez Gmine Mlynarze.

W glosowaniu jawnym za przyjeciem w/w sprawozdania glosowalo -13
Radnych, przeciw - O,glosów wstrzymujacych - o.

Do punktu nr 5.
Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
przedstawil Radzie pismo od Pana Roberta FiduIy~.historyka, dotyczace
projektów symboli Gminy Mlynarze. Poinformo~l, iz uzasadnienie
heraldyczno-historyczne projektów symboli gminy Mlynarze wraz z
zalacznikami zostalo zaopiniowane pozytywnie na wstepnych konsultacjach
z komisja heraldyczna. W zwiazku z powyzszym wskazal na celowosc
ustosunkowania sie w w/w sprawie i ewentualnego zglaszania pytan.

- Uwag i wniosków Radni Rady Gminy Mlynarze nie zglosili w sprawie
projektów symboli Gminy Mlynarze.

W glosowaniu jawnym za pozytywna opinia projektów symboli Gminy
Mlynarze glosowalo - 13 Radnych, przeciw - O,glosów wstrzymujacych - o.

Pani Beata Chelchowska - Radna
poprosila o przerwe w obradach.



Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
zarzadzila 5 min. przerwe w obradach.

Przer wa w
obradach /

Po 5 min. przerwie Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady
Gminy wznowila obrady XII Sesji Rady Gminy Mlynarze.

Do P u n k t u nr. 6

'r

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
przedstawil infonnacje o swojej pracy w okresie miedzy Sesjami od
29 grudnia 2011 r do 26 stycznia 2012 r., która obejmuje m.in.:
wydanie zarzadzen:
- Nr 1/2012 w sprawie ustalenia stawek czynszu za 1 m2powierzchni uzytkowej

lokali wchodzacych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Mlynarze,
-Nr 2/2012 w sprawie zmian w budzecie Gminy Mlynarze,
-przygotowanie materialów na dzisiejsza Sesje,
- zalatwianie indywidualnych spraw mieszkanców,
-udzial w Zgromadzeniu Miedzygminnego Zwiazku Gmin Regionu

Ciechanowskiego.

Poinfonnowal, iz na nastepna Sesje zostanie zaproszony Przewodniczacy w/w
Zgromadzenia w celu zapoznania Panstwa z inwestycja budowy wysypiska
smieci.

Pan Dariusz Gosiewski - Radny
zapytal w jakiej wysokosci Gmina placi skladki na#wk.~Zwiazek.

10 Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
poinfonnowal, iz skladka czlonkowska wynosi 1,00 zl od jednego mieszkanca
Gminy, zas skladka inwestycyjna 10,00 zl.

-
Do P u n k t u nr 7.
Pani Beta Chelchowska - Radna
poruszyla temat Osrodka Zdrowia w Mlynarzach, poniewaz jest zagrozenie ze
jezeli nie bedzie 1000 mieszkanców Osrodek bedzie zamkniety. Zaapelowala do
Radnych, Sohysów aby zrobili wszystko w swojej miejscowosci aby
mieszkancy sie zapisali.



,.

Pan Dariusz Gosiewski - Radny

stwierdzil, iz jednym z czynników dla którego mieszkancy sie niezapis~jest
fakt iz pediatra przyjmuje tylko raz w tygodniu. /
Pan Dariusz Gosiewski - Radny
s, iz na jednej z Sesji byl poruszany temat odplatnosci za slupy PGE , w zwiazku
z powyzszym zapytal jak przedstawia sie w/w sprawa.

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
poinformowal, iz zadna z Gmin nie podpisala proponowanej przez PGE umowy,
PGE wystapila z prosba o wspólne przeprowadzenie inwentaryzacji w/w
slupów.
Poinformowal równiez iz zostal rozstrzygniety przetarg na konserwacje
oswietlenia ulicznego, który wygrala firma Elzan z Kadzidla za kwote
miesieczna 1.200 zl brutto.

litr
Pan Dariusz Gosiewski - Radny
zapytal na jakim etapie jest sprawa oswietlenia w msc. Ochenki.

Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
wyjasnil iz obecnie jest zalozonych 5 lamp, w niedlugim terminie beda zalozone
kolejne 4.
Poinformowal o zmianie terminu skladania wniosków na zwrot podatku
akcyzowego zawartego w cenie oleju napedowego, stosowny apel zostal
rozeslany Soltysom naszej Gminy.

Pan Jaroslaw Swiderski - Radny
zlozyl na rece Pani Przewodniczacej wniosek. l.<..

ff' Pani Agnieszka Jablonowska - Przewodniczaca Rady Gminy
odczytala zlozony wniosek dotyczacy zwolania Sesji Rady Gminy Mlynarze
w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorzadzie gminnym
w sprawie odwolania Radnej z funkcji Przewodniczacej Rady Gminy.

Pani Jadwiga Glinka - Soltys
" czy jest uzasadnienie tego wniosku?-
Pan Waclaw Suski - Wójt Gminy Mlynarze
zaapelowal do Radnych o rozwage i spokój .



Ze wzgledu na brak glosów w dyskusji Przewodniczaca Rady Gminy

Pani Agnieszka Jablonowska zamknela obrady XII Sesjj Rady Gminy

Mlynarze. . /
Protokolant: PRZEWODNICZACA
Elzbieta Dzwonkowska Rady Gminy

...................................... Agnieszka Jablonowska

"


